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Protokół nr XXIX/2020 

z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 28 października 2020 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:19 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego 

oraz poinformował, że obrady XXIX sesji są transmitowane on–line.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 11 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecny radny Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll.  

 

Obsługę prawną zapewniała mecenas Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Kordiana Skalskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Kordiana Skalskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji.  

6. Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2019 

przez: 

a) Burmistrza Rzgowa;  

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. 

7. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów  

w roku szkolnym 2019/2020. (DRUK 1) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2020-2034. (DRUK 2) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2020. 

(DRUK 3) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/181/2020 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2020 roku. (DRUK 4) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2021. (DRUK 5) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Rzgów w 

2021 roku. (DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych - działek nr 483/12 i 483/13 obrębu 

Starowa Góra. (DRUK 7) 

14. Komunikaty, sprawy różne.  

15. Zamknięcie XXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXVIII sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.6.  

Przedstawienie sprawozdania z analizy złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2019 przez: 

a) Burmistrza Rzgowa. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rzgowie. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Ponadto Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie przesłane 

przez Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7.  

Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów  

w roku szkolnym 2019/2020. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8. 

Burmistrz przedstawił zmiany w WPF.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIX/264/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.9.  

Burmistrz przedstawił zmiany w budżecie.  

Radny Kordian Skalski zapytał czy w budżecie znajdą się środki w wysokości 25 tys. zł na 

wymianę wrót garażowych dla OSP Rzgów. 

Burmistrz sprawdzi na jakim etapie jest ten wniosek.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIX/265/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2020. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.10.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIX/266/2020 zmieniającej uchwałę Nr 

XVIII/181/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2020 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.11. 

Burmistrz zaproponował w projekcie uchwały takie same stawki podatku od nieruchomości jak 

w 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIX/267/2020 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.12. 

Burmistrz pomimo negatywnej opinii Izby Rolniczej, która nie jest wiążąca proponuje 

obniżenie podatku rolnego do wysokości 37,80 zł za 1dt. Opinia Izby Rolniczej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIX/268/2020 w sprawie obniżenia średniej ceny 
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skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy 

Rzgów w 2021 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXIX/269/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie niezabudowanych nieruchomości gruntowych - działek nr 483/12 i 483/13 obrębu 

Starowa Góra. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNI” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.14. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jarosław Świerczyński zapytał co z propozycją utworzenia strzelnicy w Kalinku. Jak 

wygląda kwestia rekultywacji, chodzi przede wszystkim o to, aby nie usuwać wałów, ponieważ 

zabezpieczałyby by strzelnicę. Radny uważa, że utworzenie tej strzelnicy przyniosłoby gminie 

korzyści, poprzez utworzenie hoteli, restauracji.  

Burmistrz wyjaśnił, że rekultywacja nie zakłada likwidacji wałów i nie będzie to w kierunku 

leśnym. Temat wymaga poważnej dyskusji.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał jak wygląda w tej chwili sytuacja związana z wykryciem 

salmonelli w Przedszkolu w Rzgowie.  

Burmistrz wyjaśnił, że od momentu powzięcia informacji od Pani dyrektor Przedszkola o 

możliwości wykrycia salmonelli informował na bieżąco na stronie internetowej o toku 

postępowania w sprawie. Ponadto odbyła się w Przedszkolu kontrola z Sanepidu. Podczas 

kontroli ustalono, że źródło zakażenia nie pochodzi z kuchni ani osób tam pracujących, a od 

osób zajmujących się sprzątaniem obiektu. Dzieci zakażone salmonellą musiały pozostać w 

domu przez 4 tygodnie. Na chwilę obecną nie ma informacji o kolejnych zakażeniach.  

Radny Jarosław Świerczyński przypomniał o przejściu dla pieszych ul. Tuszyńska- 

ul. Ogrodowa.  

Burmistrz poinformował, że do końca roku zostanie to zrealizowane.  

Radny Jan Spałka poinformował, że droga dojazdowa do S8 od Prawdy do Czyżeminka jest w 

fatalnym stanie. Utrzymanie tej drogi jest w gestii GDDKiA, która w tym teamie nic nie robi. 

Ponadto droga wzdłuż Dobrzynki również jest wykorzystywana przez GDDKiA, jednakże z 

informacji uzyskanych od mieszkańców wynika, iż jest to droga prywatna.  
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Radny Przemysław Szczech poprosił o naprawienie rowu. Co z wnioskiem o ułożenie kostki 

pod altaną. 

Burmistrz wyjaśnił, że rów ma być poprawiony. 

Radna Kamila Kuźnicka zabrała głos w sprawie zmiany definicji skrzyżowania, a co za tym 

idzie kwestii bezpieczeństwa w Starowej Górze.  

Radna zapytała czy utworzenie wyniesionego przejścia dla pieszych na granicy Starowej Góry 

i Konstantyny nie koliduje z prywatnymi posesjami i przepisami ruchu drogowego. Kolejnym 

miejscem na przejście dla pieszych jest skrzyżowanie ul. Centralna z ul. Żwirową. Radna prosi 

o wyjechanie w teren i przyjrzenie się kwestii bezpieczeństwa.  

Burmistrz wyjaśnił, że na drogach zbiorczych rozwiązanie typu wyniesione przejście dla 

pieszych stosuje się wyjątkowo, a na drogach gdzie jest komunikacja miejska już w bardzo 

wyjątkowych sytuacjach. Takie rozwiązanie powinno być poprzedzone analizą ruchu a także 

wypadkowości.     

Radny Kordian Skalski zaproponował Burmistrzowi spotkanie z potencjalnym inwestorem 

strzelnicy w gminie Rzgów.  

Burmistrz powiedział, że można takie spotkanie zorganizować.  

Radny Jarosław Świerczyński powrócił do tematu strzelnicy i obaw mieszkańców Kalinka o 

hałas ze strzelnicy. Radny uspokoił, że hałas zostanie rozproszony.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka zapytał jak wyglądają zabezpieczenia w Urzędzie 

Miejskim na wypadek wystąpienia COVID. Jaka jest możliwość przejścia pracowników na 

pracę zdalną.  

Burmistrz wyjaśnił, że zobowiązał wszystkich pracowników do noszenia maseczek w 

Urzędzie. Pracownicy z objawami infekcyjnymi proszenie są o pozostanie w domach. 

Burmistrz nie chce wprowadzić trybu zdalnego uprzedzająco, ponieważ na niektórych 

stanowiskach nie ma możliwości przejścia na pracę zdalną.    

Radny Zbigniew Waprzko poprosił o udrożnienie wybetonowanych rowów w Kalinie. Radny 

poinformował o smsie Dyrektora Szkoły w Kalinie, który poprosił rodziców uczniów o 

doposażenie szkoły w papier ksero. Radny zapytał czy Urząd jest w stanie doposażyć szkoły w 

niezbędne rzeczy.   

Burmistrz zainteresuje się brakami w szkole. Jeżeli chodzi o rowy to urząd zapewni drożność 

rowów na zimę, jednakże o sprawach poważniejszych remontów rowów należy pomyśleć w 

przyszłym roku.  

Radny Stanisław Zaborowski poinformował, że należy pomyśleć nad rozwiązaniem kwestii 

parkowania aut na skrzyżowaniu w kierunku zachodnim w Starowej Górze. Samochody 

parkują po obu stronach skrzyżowania co stwarza zagrożenie bezpieczeństwa na drodze.  

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że należy ustawić odpowiednie oznakowanie, 

mianowicie zakaz postoju i parkowania na czas dłuższy niż 30 min.  

Radny Jan Spałka poprosił o rozsądniejszy wybór projektantów, m.in. odwodnień i rowów, 

ponieważ po zaprojektowaniu i wykonaniu projektu okazuje się że projekt nie spełnia 

oczekiwań ani swoich funkcji. Radny uważa, że wobec błędów projektanta powinny być 

wyciągane konsekwencje.  

Burmistrz poinformował, że projektanci są zmieniani.  

Radny Kordian Skalski uważa, że teren w Kalinku po osadnikach powinien być uporządkowany 

przez ZWiK Łódź, ponieważ ten tern jest w jego użytkowaniu.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała na czyj wniosek zostały ustawione znaki zakaz parkowania 

na parkingu naprzeciwko Grota w Starowej Górze. 

 

Ad. 15. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 11:10 

zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  
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Dokładny zapis obrad XXIX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2020.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej       Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie  

       /-/ Karolina Jardzioch                /-/ Radosław Pełka  

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

